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Abstract (en)
The fitted fabric covering material, especially for automobile use, is a material (2) with a right (2a) and a left (2b) surface together with an
intermediate transfer layer (7) not visible at the right (2a) surface, and continuously across it. An underlay (3) is bonded to the left surface (2b). The
intermediate layer (7) has a synthetic multifilament (6) where each separate filament has the same thickness. The right surface (2a) is composed of
a further synthetic multifilament (5), with filaments also of equal thickness but of a different thickness from the filaments in the intermediate layer (7),
in a ratio of ≥ 1.5.

Abstract (fr)
Revêtement textile de siège comprenant d'une part une étoffe (2), ayant une face endroit (2a) et une face envers (2b), avec une nappe dite de
transfert (7) qui n'apparaît pas sur la face endroit (2a) et qui présente une continuité transversale et d'autre part une sous-couche (3) solidaire de la
face envers (2b) de l'étoffe (2). La nappe de transfert (7) est réalisée à partir d'au moins un premier fil synthétique multibrins (6) , dont chaque brin
unitaire a un premier titrage donné, et la face endroit (2a) étant réalisée à partir d'au moins un second fil synthétique multibrins (5), dont chaque brin
unitaire a un second titrage donné, qui est dans un rapport d'au moins 1,5 par rapport au premier titrage, de préférence compris entre 1,8 et 3,5.
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